
ACTA DE LA JUNTA MUNICIPAL DEL DISTRITO OESTE

Nº de Acta: 10

Carácter de la sesión: Ordinaria

Fecha de la sesión: 16 de diciembre de 2024

Hora inicio/fin: 19:00 / 19:30

Lugar: Tenencia Alcaldía Oeste

Miembros asistentes:

D. Vicent Francesc Sales Mateu
D. José Luís López Ibáñez
Dª. Belén Náger Escorihuela
D. Gerard Corella Aymerich
Dª. Anunciación Láinez  
D. José Vte. Álvarez Miravet
D. Pedro Bermúdez Bolos
D. Pablo Ibañez García
Dª. Concepción Guillamón Albalate

M  iembros ausentes:  

D. Luciano Ferrer Pons
D. Jesús Pérez Almazán
D. Pascual Barreda Martínez
Dª. Rosa Lidón Ejarque Gual

Presidente (PP)
Concejal (PSOE)
Vocal (Alcaldía)
Vocal (Alcaldía)
Vocal (PSOE)
AVV El Saboner
AVV Gpo. Reyes y Ctra. Alcora
A. Veinal i Esportiva Venta Nova
AVV La Choquera

EXCUSA AUSENCIA (*)

Vicepresidente (VOX)
Vocal (PP)
AVV Ctra. Borriol, Roser y ady.
AMPA Ceip Vicente Artero 

Secretaria:
Yolanda Bayot Edo

Por la Presidencia se declara abierta la sesión, procediéndose a tratar el orden del 
día establecido:  

  1º.-  APROBACIÓN  DE  LA ACTA DE  LA JUNTA DEL DISTRITO  OESTE 
CELEBRADA EL 25 DE NOVIEMBRE DE 2024.

Se aprueba el acta ordinaria de la Junta del Distrito Oeste celebrada el  25 de 
noviembre de 2024, por unanimidad de los miembros de la Junta.

2º.- RESOLUCIÓN DE PROPUESTAS.

Por  parte  de  la  secretaria  de  la  Junta,  se  procede  a  la  lectura  de  las 
contestaciones que han dado los diferentes Negociados del Ayuntamiento de Castellón.
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3º.- RUEGOS Y PREGUNTAS.

El Sr. Pedro Bermúdez, representante de la AVV Grupo Reyes y Ctra. Alcora, 
solicita que se pinten las rayas amarillas en el suelo en las esquinas de todas las calles del 
Grupo Reyes, puesto que con el tiempo se han despintado, para que nadie estacione. 

Informa que en esta semana habló con el Técnico del Ayuntamiento y le dijo que 
en breve irán de brigadas para ver la entrada de la Plaza de la Era, (acceso por Ctra. 
Alcora) para instalar las vallas desmontables, y facilitar la entrada y salida de camiones a la 
Plaza. 

Informa que al mismo tiempo hablaron que la mejora de accesibilidad al centro de 
salud se realizará durante el primer trimestre del año 2025. 

El Sr. José Vte. Álvarez, representante de la AVV El Saboner, solicita que se 
replantes  aquellos  arboles  de  la  Cuadra  Salera  que  se  quitaron,  que  son  unos  cinco 
aproximadamente, además de otro árbol que talaron la semana pasada, que han dejado 
unos 50 centímetros de tronco sin arrancar. 

En la Cuadra La Salera, cruce con la Ctra. Alcora, en el semáforo, hay un bache 
que debería arreglar.

Reitera la vigilancia policial en la calle Sacañet por la cantidad de excrementos 
caninos que hay en la calle. La gente saca al perro a pasear pero luego no recogen los 
excrementos.

La Sra. Anunciación Láinez, Vocal PSOE, informa que en la Plaza nueva del 
Grupo Santo Domingo, han puesto dos maceteros para que los vehículos no circulen por 
encima de la plaza, pero que no es suficiente, ya que siguen circulando por encima.

Indica  que en la  residencia  de ancianos de Donoso Cortés (Avda.  Barcelona) 
donde están los árboles, los imbornales no se ven porque hay mucha hierba, por lo que 
solicita que se limpie tanto la hierba como imbornales. 

Solicita que se instalen más columpios en el Parque Ramón James Boera, ya que 
es una zona donde hay mucha vivienda con muchos niños.

Propone  que  ya  que  los  vecinos  de  las  urbanizaciones  de  montaña  tiene 
problemas con los robos, con vertederos incontrolados, se estudie la posibilidad de sacar 
los drones para tener más controlada las zonas indicadas.

La Sra. Concepción Guillamón, representante de la AVV La Choquera, reitera 
la petición de que se instalen las cámaras de vigilancia en la entrada de la urbanización, en 
la zona de los contenedores.

Indica que la  Asociación de Vecinos han presentado por registro una solicitud 
adjuntando firmas de todos los vecinos solicitando que se mantenga la línea de bus 19. El 
Registro de Entrada es el 44129, de fecha 13 de diciembre de 2024.

Pregunta si hay alguna novedad con el tema de los lindes de Castellón Borriol, a 
lo que el presidente contesta que de momento no.

Reitera la petición de que se limpie el talud y el túnel subterráneo de la CV-16. C
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Reitera la petición de que se vuelva a iluminar la rotonda de la Gasparra.

Reitera que se reparen los cantos vivos del reguero que hay en la caseta de la 
asociación de vecinos.

Y no habiendo mas asuntos que tratar, se levanta la sesión, siendo las diecinueve 
horas y treinta minutos, extendiéndose de ella la presente acta, que firman el Presidente y 
la Secretaria de la Junta, en el lugar y fecha al principio expresados.
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ACTA DE LA JUNTA MUNICIPAL DEL DISTRICTE OEST

Núm. d'Acta: 10

Caràcter de la sessió: Ordinària

Data de la sessió: 16 de decembre de 2024

Hora inicie/fi: 19:00 / 19:30

Lloc: Tinença Alcaldía Oest

Membres assistents:

D. Vicent Francesc Sales Mateu
D. José Luís López Ibáñez
Dª. Belén Náger Escorihuela
D. Gerard Corella Aymerich
Dª. Anunciación Láinez  
D. José Vte. Álvarez Miravet
D. Pedro Bermúdez Bolos
D. Pablo Ibañez García
Dª. Concepción Guillamón Albalate

M  embr  e  s absents:  

D. Luciano Ferrer Pons
D. Jesús Pérez Almazán
D. Pascual Barreda Martínez
Dª. Rosa Lidón Ejarque Gual

Presidente (PP)
Concejal (PSOE)
Vocal (Alcaldía)
Vocal (Alcaldía)
Vocal (PSOE)
AVV El Saboner
AVV Gpo. Reyes y Ctra. Alcora
A. Veinal i Esportiva Venta Nova
AVV La Choquera

EXCUSA ABSENCIA (*)

Vicepresidente (VOX)
Vocal (PP)
AVV Ctra. Borriol, Roser y ady.
AMPA Ceip Vicente Artero 

Secretària:
Yolanda Bayot Edo

Per la Presidència es declara oberta la sessió, procedint-se a tractar l'ordre del dia 
establit:  

  1r.-  APROVACIÓ  DE  L'ACTA  DE  LA  JUNTA  DEL  DISTRICTE  OEST 
CELEBRADA EL 25 DE NOVEMBRE DE 2024.

S'aprova  l'acta  ordinària  de  la  Junta  del  Districte  Oest  celebrada  el  25  de 
novembre de 2024, per unanimitat dels membres de la Junta.

2°.- RESOLUCIÓ DE PROPOSTES.

Per part de la secretària de la Junta, es procedix a la lectura de les contestacions 
que han donat els diferents Negociats de l'Ajuntament de Castelló. C
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3r.- PRECS I PREGUNTES.

El  Sr.  Pedro  Bermúdez,  representant  de  l'AV  Grup  Reis  i  Ctra.  l'Alcora, 
sol·licita que es pinten les ratlles grogues en el sòl a les cantonades de tots els carrers del 
Grup Reis, ja que amb el temps s'han despintat, perquè ningú estacione. 

Informa que en esta setmana va parlar amb el Tècnic de l'Ajuntament i li va dir  
que en breu aniran de brigades per a veure l'entrada de la Plaça de l'Era, (accés per Ctra. 
l'Alcora) per a instal·lar les tanques desmuntables, i facilitar l'entrada i eixida de camions a 
la Plaça. 

Informa que al mateix temps van parlar que la millora d'accessibilitat al centre de 
salut es realitzarà durant el primer trimestre de l'any 2025. 

El  Sr.  José Vte.  Álvarez,  representant  de l'AV El  Saboner, sol·licita  que es 
replantes  aquells  arbres  de  la  Quadra  Salera  que  es  van  llevar,  que  són  uns  cinc 
aproximadament, a més d'un altre arbre que van talar la setmana passada, que han deixat 
uns 50 centímetres de tronc sense arrancar. 

En la Quadra La Salera, encreuament amb la Ctra. l'Alcora, en el semàfor, hi ha 
un sot que hauria d'arreglar.

Reitera la vigilància policial al carrer Sacañet per la quantitat d'excrements canins 
que  hi  ha  al  carrer.  La  gent  trau  al  gos  a  passejar  però  després  no  arrepleguen  els 
excrements.

La Sra. Anunciació Láinez, Vocal PSOE, informa que en la Plaça nova del Grup 
Santo Domingo, han posat dos jardineres perquè els vehicles no circulen per damunt de la 
plaça, però que no és suficient, ja que continuen circulant per damunt.

Indica que en la residència d'ancians de Donoso Cortés (Av. Barcelona) on estan 
els arbres, els embornals no es veuen perquè hi ha molta herba, per la qual cosa sol·licita 
que es netege tant l'herba com embornals. 

Sol·licita que s'instal·len més gronxadors al Parc Ramón James Boera, ja que és 
una zona on hi ha molta vivenda amb molts xiquets.

Proposa que ja que els veïns de les urbanitzacions de muntanya té problemes 
amb els robatoris, amb abocadors incontrolats, s'estudie la possibilitat de traure els drons 
per a tindre més controlada les zones indicades.

La Sra. Concepción Guillamón, representant de l'AV La  Joquera,  reitera la 
petició que s'instal·len les càmeres de vigilància en l'entrada de la urbanització, en la zona 
dels contenidors.

Indica  que  l'Associació  de  Veïns  han  presentat  per  registre  una  sol·licitud 
adjuntant firmes de tots els veïns sol·licitant que es mantinga la línia de bus 19. El Registre 
d'Entrada és el 44129, de data 13 de desembre de 2024.
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Pregunta si hi ha alguna novetat amb el tema dels límits de Castelló Borriol, al que 
el president contesta que de moment no.

Reitera la petició que es netege el talud i el túnel subterrani de la CV-16.

Reitera la petició que es torne a il·luminar la rotonda de la Gasparra.

Reitera que es reparen els cants vius de la reguera que hi ha en la caseta de 
l'associació de veïns.

I no havent-hi mes assumptes que tractar, s'alça la sessió, sent les dènou hores i 
trenta minuts, estenent-se d'ella la present acta, que firmen el President i la Secretària de 
la Junta, en el lloc i data al principi expressats.
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